
ZÁPISNICA  

zo zasadnutia členov Výkonného výboru  
konaného 12. septembra 2023, v zasadačke DVS 

Členovia VV: Peter Birka, Milena Fabšičová, Miloš Štefek, Július Maťovčík - ospravedlnený, Veronika Tirpá-
ková  

Tlmočník: Milena Fabšičová     Právny zástupca: Oliver Krist             
Zapisovateľka: Daniela Stanková                           Kontrolór: Lukáš Dědeček  

     

Program: 
 

1. Informovanie o stretnutí so zástupcami špeciálnych škôl. 
2. Zmena Smernice č. 13 a Smernice č. 14 

3. Rozhodnutie administratívnej finančnej kontroly MŠVVaŠ SR za rok 2021. 
4. Evidencia členov DVS. 
5. Deaflympijské dni 2023. 

6. Aktualizácia rozpočtu DVS na rok 2023. 
7. Deaf Tatry 2023. 
8. Športová konferencia – Dostaňme šport na správnu cestu. 
9. Informácie z ME a MEJ v atletike 2023. 
10. Ostatné – podľa návrhov jednotlivých členov VV DVS. 

a) zvýšenie dotácie členov DVS. 
b) informácia kontrolóra DVS o absolvovanom školení kontrolórov. 
c) Európska charta o športe na Slovensku a jej implementácia. 
d) futbalový festival v rámci MDN. 

 

 

 

Prezident p. Birka privítal prítomných členov. Generálny sekretár p. Fabšičová informovala o neprítomnosti po-
zvaných členov VV Veroniky Tirpákovej a Júliusa Maťovčíka, zároveň však zdôraznila, že táto absencia nijako 
neovplyvní schopnosť pokračovať v rokovaniach a prijať potrebné rozhodnutia. 
 

K bodu č. 1 

− p. Fabšičová a p. Krist informovali o stretnutí v Patinciach so zástupcami  špeciálnych škôl, kde bola 
dohodnutá spolupráca medzi špeciálnymi školami pre nepočujúcich a DVS.  

− navrhnuté bolo, aby tieto školy a samotné deti sa stali našimi členmi. Týmto návrhom sa sleduje rozšírenie 
členskej základne DVS a zefektívnenie spolupráce.  

 

K bodu č. 2 

− na bod 1 nadväzoval bod 2  a p. Krist informoval o tom, ako treba smernice č.13 a č. 14 právne upraviť. 
Deti zo špeciálnych škôl by nepotrebovali mať potvrdenie o sluchovom postihnutí (minimálne 55 dB), 

aby sa stali členmi DVS združenia, keďže už sú žiakmi špeciálnych škôl. 
− p. Fabšičová informovala o dohode so školami na spolufinancovaní športovej činnosti týchto detí. Bolo 

navrhnutá 3 000 € podpora s prvotným zámerom, kde 50 % z podpory, by išlo na materiálne zabezpečenie 

a zvyšných 50% na podporu krúžkovej činnosti a pod. S riaditeľmi škôl sme sa dohodli, že prvotná pod-
pora by mohla byť v inom percentuálnom pomere, keďže niektoré školy nedisponujú základným vyba-
vením. Čiže posudzovanie čerpania dotácie bude individuálne. DVS navrhol , že by sa spolupodieľal na 
organizácii zimných a letných športových hier, čo by viedlo k možnému rozšíreniu členskej základne 

a tým pádom aj možnosť organizovať majstrovské podujatia. 
− p. Krist spomenul , ako je potrebná spolupráca a spoluúčasť rodiča pri prispievaní na športovú činnosť 

dieťaťa (s výnimkou detí z detských domovov) 
−  ďalej prebehlo odsúhlasenie zmeny Smernice č. 13: 

− Hlasovanie:  
Za:  3 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 0 

− ďalej prebehlo odsúhlasenie zmeny Smernice č. 14 

− Hlasovanie:  
Za:  3 hlasy    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
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Ku bodu č. 3 

− p. Fabšičová informovala o rozhodnutí administratívnej finančnej kontroly MŠVVaŠ SR za rok 2021., 
všetky potrebné doklady zo strany DVS boli doložené a všetko je v súlade so zákonom. 

 

Ku bodu č. 4 

− p. Krist navrhol zavedenie špecifického čísla pre každého člena DVS, ktoré by vychádzalo z dátumu 
prijatia do DVS 

− napr. riadny člen: R2023091201 (dátum prijatia 12.9.2023) 
− individuálny člen: I2023091201 

 

Ku bodu č.5 

− p. Stanková informovala o aktuálnom stave prípravy Deaflympijských hier, ktoré sa budú konať 24.-27. 

10.2023, s ostatnými členmi sa dohodli atletické disciplíny a časový harmonogram jednotlivých športo-
vých disciplín, v najbližších dňoch budú poslané prihlášky jednotlivým školám s potrebnými informá-
ciami. 

 

Ku bodu č. 6 

− všetci prítomní mali rozpočet 2023 k nahliadnutiu a prebrali sa položky, ktoré musia byť použité do 31. 

marca 2024. 

 

Ku bodu č. 7 

− p. Fabšičová oboznámila ostatných členov s obsahom podujatia Deaf Tatry 2023, na ktorom by sa mali 
zúčastniť všetci členovia DVS, športovci a športoví odborníci, 

− na danom podujatí sa bude konať aj mimoriadne valné zhromaždenie DVS, všetkých pozvaných, ktorí 
ešte nepotvrdili účasť, bude treba kontaktovať telefonicky. 
 

Ku bodu č. 8 

− p. Krist informoval ostatných členov o konferencii, kde boli zastúpené všetky športové zväzy. Preberala 
sa problematika fungovania v športových zväzoch. Boli pozvaní zahraniční hostia zo Slovinska, Maďar-
ska, Česka, ktorí oboznámili prítomných o fungovaní v ich kluboch a hlavne, že je potrebné podporiť 
žiacku a mládežnícku základňu na kvalifikovanej úrovni, z ktorých potom vychádzajú potenciálni vrcho-
loví športovci. 

 

Ku bodu č. 9 

− p. Fabšičová oboznámila prítomných o podujatí ME a MEJ v atletike 2023 a o výsledkoch našich špor-
tovcov. 

 

Ku bodu č. 10 

a) p. Fabšičová informovala, že zvýšenie dotácie DVS sa preberie na MVZ v Tatrách, 

b) p. Dědeček oboznámil členov s troma školeniami, ktorých sa zúčastnil. Ďalej vysvetľuje podrobnosti. 
Prvé stretnutie nebolo relevantné pre činnosť DVS, druhé sa venovalo finančným analýzam v športových 
zväzoch a tretie sa zaoberalo zdaňovaním športových organizácií,  

c) p. Fabšičová informovala o priebehu krátkeho stretnutia na MŠVVaŠ SR so zástupcami Rady Európy, 

SPV, ŠOS o tom, ako funguje implementácia Európskej charty o športe na Slovensku, 

d) p. Fabšičová pripomenula členom o usporiadaní futbalovom festivale a propozíciách, ktoré sa uskutoční 
15.9.2023. v rámci MDN. 
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                                                         Uznesenia prijaté členmi VV DVS 

                                                                   VV schvaľuje 

č.13/23   Zmenu Smernice č.13  

č.14/23   Zmenu Smernice č.14  

 

 

zapísala: Daniela Stanková, zapisovateľka .......................................... 

 

korigoval: Milena Fabšičová, generálny sekretár DVS ............................................ 

 

V Bratislave, 12.9.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


